
10.zasedání senátu 

10.června 2018 

Vedl: František Hromek 

Chyběli: Jakub Kapina, Sofie Navrátilová, sedmáci neměli náhradu za Gabrielu Osičkovou 

 

1. ŽARDINIÉRA – podána žádost na obecní úřad v MŽ, velký truhlík (žardiniéra) 

bude osázený trvalkami, před pomníkem T.G. Masaryka v parku 

2. Nestihli jsme uspořádat akci Den Země 

 

OTÁZKY PRO PANA ŘEDITELE 

1. Opakovaný dotaz – chození do cizích tříd, ředitel školy nepovolí chodit do 

cizích tříd, protože ostatní by mohli dělat v cizí třídě neplechu, podloženo 

Klimatem třídy 7. ročníku 

2. v září otevřít dvůr, pohlídá nás tam pan ředitel, protože musí být dozor i na 

chodbách ve škole 

3. PROSTORY PRO SENÁT – chtěli bychom nějakou místnost na zasedání (židle, 

tabule,…), navrhovali jsme místnost vedle kotelny. 

4. VÍCEDENNÍ VÝLETY – letos byl 1. stupeň na škole v přírodě na 5. dní, návrh:  

2. stupeň by chtěl taky jezdit na 5 dní 

5. VÝVĚSKA – na zastávce Křižovatka bychom chtěli nástěnku pro školu a 

vyvěšovat tam novinky a propagaci školy – ručí senát 

6. POMNÍK T. G. MASARYKA – třídy se budou střídat v péči o pomník 

7. Pochvala inspekce za pomoc uskutečňování principů demokracie v naší škole 

 

3. Za minulý a letošní školní rok odměněni nejaktivnější senátoři návštěvou 

filmového představení v Cinema City – Vítězslav Dušek, František Hromek, Julie 

Očenášková, Veronika Krejčí, Jan Přibyla, Tereza Tománková 

4. Dotaz ředitele školy, co bychom chtěli za investici  



9.třída navrhuje: bazén, novější počítače Windows 10, kachličky u umyvadel, 

klimatizace¨ 

8.třída navrhuje: bazén, klimatizace, lepší počítač do třídy 

7.třída navrhuje: klimatizace, bazén, balónkový bazén na relaxaci 

6.třída navrhuje: automat na zdravé jídlo a pití 

 

Odeslali jsme hodnocení práce senátu za letošní školní rok. František Hromek 

všem poděkoval a rozloučil se. 

 

Zapsala: Veronika Krejčí, 21.6.2018 

 

 


